
Protokół 45/2023
Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 10 stycznia 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Wisłocka Marta, Dybek Elżbieta, Kępa Ryszard).

Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie informacji nt. funkcjonowania Schroniska dla Bezdomnych w sezonie
zimowym.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.3 OMÓWIENIE INFORMACJI NT. FUNKCJONOWANIA SCHRONISKA DLA
BEZDOMNYCH W SEZONIE ZIMOWYM.

Pan  Jerzy  Konopski  –  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Legnicy
przedstawił pokrótce przedłożony materiał.

Radni nie wnieśli uwag do materiału. 

Komisja przyjęła informację nt.  funkcjonowania Schroniska dla Bezdomnych w sezonie
zimowym do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH



• Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Legnicy i
Powiatu Legnickiego za rok 2022 (LII/1).

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia gminnego programu oddziaływań korekcyjno-
edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie na lata 2023 – 2026 (druk 1/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za – 7, przeciw – 0, wstrzymało się – 0,  głos nieoddany – 1,  Komisja przyjęła
projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  gminnego  programu  oddziaływań  korekcyjno-
edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie na lata 2023 – 2026.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy – terenu położonego w rejonie ul. Nowodworskiej  (druk
2/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Pani  Jadwiga  Łopusiewicz,  dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Przestrzennej,  Architektury  i
Budownictwa, wyjaśniła założenia miejscowego planu zagospodarowania.

Radny Andrzej Lorenc zapytał czy inwestorzy wiedzą o utrudnieniach istniejących na tym
terenie.

Pani Łopusiewicz odpowiedziała, że inwestor brał udział w konsultacjach i tworzeniu planu.

Radna  Jolanta  Kowalczyk  zapytała,  czy  konieczna  będzie  budowa  nowych  dróg
dojazdowych.

Pani Jadwiga Łopusiewicz odpowiedziała,  że budowane będą tylko drogi wewnętrzne, bez
kosztów ponoszonych przez gminę.

Radna Karolina Jaczewska-Szymkowiak zapytała,  gdzie w Legnicy przewiduje się miejsce
pod zabudowę jednorodzinną.

Pani Jadwiga Łopusiewicz odpowiedziała, że przeznaczona jest do tego ul. Szczecińska oraz
północe tereny miasta. 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  1,  wstrzymało  się  –  3,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – terenu
położonego w rejonie ul. Nowodworskiej.

• Projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 3/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw –  0,  wstrzymało  się  –  3,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem lokalu  użytkowego  na  czas  nieoznaczony  w  drodze
bezprzetargowej.

• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy – osiedla Bielany obejmującego teren pomiędzy ulicami
Mostową, Zamiejską, Al. Rzeczypospolitej, Bielańską a Wałami Jaworzyńskimi (druk
4/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  8,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Legnicy  –  osiedla  Bielany  obejmującego  teren  pomiędzy  ulicami  Mostową,  Zamiejską,
Al. Rzeczypospolitej, Bielańską a Wałami Jaworzyńskimi.

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od
usunięcia pojazdu (druk 5/LII).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Radna Karolina Jaczewska-Szymkowiak powiedziała, że firma Pana Dawida Szwrca, która
zajmuje się pomocą drogową przechowuje samochody na terenie  gminnym i zapytała  czy
sprawa ta jest uregulowana prawnie.

Pan Przemysław Rogowski,  dyrektor  Wydziału  Środowiska i  Gospodarowania  Odpadami,
powiedział, że wydana została decyzja administracyjna z nakazem usunięcia wraków.

Pan  Krzysztof  Duszkiewicz  dodał,  że  zostanie  wysłany  tam patrol  Straży  Miejski  celem
zbadania tej sprawy.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Głosami:  za  –  9,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych
z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu.

• Pan Krzysztof Duszkiewicz zapowiedział, że Radzie przedłożony zostanie kolejny projekt
uchwały w sprawie likwidacji Miejskiej Izby Wytrzeźwień.

Radny Jarosław Rabczenko powiedział, że likwidacja Izby Wytrzeźwień będzie olbrzymim
obciążeniem dla SOR-u i nie można do tego dopuścić.

Rady Andrzej Lorenc zapytał jaki jest pomysł na te budynek po ewentualnej likwidacji Izby.

Pan  Krzysztof  Duszkiewicz  odpowiedział,  że  rozważane  są  różne  rozwiązania,  np.
przekazanie budynku pod pieczę zastępczą.

AD.5 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Radna  Karolina  Jaczewska-Szymkowiak  zaproponowała  wprowadzenie  do  planu  pracy
Komisji tematu modernizacji żłobków.

Pan  Grzegorz  Żądło,  zastępca  dyrektora  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych,
przypomniał, że taki materiał został przygotowany w zeszłym roku.

Przewodniczący Komisji zobowiązał dyrektora do dostarczenia Radnym tego materiału. 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono, porządek obrad został wyczerpany.

Prowadzący  obrady  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

                                                                                   Przewodniczący                    
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Wojciech Cichoń                   


